
1 no 4

Latvijas Slēpošanas federācijas (LSF)
Valdes sēdes

PROTOKOLS Nr. ADM/2017/10

2017. gada 7. septembrī plkst. 11:00
Grostonas iela 6b, Rīga (LSF biroja telpās)

Piedalās:  Vairis Brīze (no 11:18 - 2. jaut.)  Guntis Čivčs
 Dinārs Doršs  Juris Pīpkalējs
 Einārs Lansmanis (līdz 11:45 – līdz 3. jaut.)

LSF ģenerālsekretārs: Agris Raugulis

LSF grāmatvede: Laila Liniņa

Protokolē: Laura Šķibuste

Darba kārtība

1 Par valdes sēdes protokola Nr. ADM/2017/9 apstiprināšanu V. Brīze

2 Par frīstaila slēpošanu un snovbordu E. Lansmanis

3 Par LSF kopsapulci V. Brīze

4 Par LSFP ārkārtas kopsapulci A. Raugulis

5 Par kalnu slēpošanas sacensību nolikumiem (Latvijas Kauss, Latvijas 
čempionāts, Baltijas Kauss, ranga nolikums)

D. Doršs

6 Par FIS brīvajām treniņu dienām A. Raugulis

7 Dažādi

V. Brīze telefoniski informējis valdi, ka 15 minūtes kavēs sapulces sākumu, līdz tam brīdim 
sapulci  vada LSF viceprezidents Guntis Čivčs. 

1. Izteicās: G. Čivčs 

G. Čivčs jautā, vai kādam ir komentāri par iepriekšējās valdes sēdes protokola Nr. 
ADM/2017/9 apstiprināšanu. 

NOLEMJ:
1.1. apstiprināt un publicēt LSF mājas lapā www.infoski.lv valdes sēdes protokolu nr. 
ADM/2017/9.

Par Pret Atturas
3 0 0

2. Izteicās: E. Lansmanis, D. Doršs, A. Raugulis, G. Čivčs, V. Brīze

E. Lansmanis informē, ka runājis ar snovbordistiem par sezonas plāniem. Informē, ka 
sazinājies arī ar Līgu Strazdiņu no Snovborda akadēmijas. Nākamajā sezonā plānots 
frīstaila braucējiem (iesācējiem) sagatavot parku (Žagarkalnā un Milzkalnā) un veidot 
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komandu. Plānots, ka L. Strazdiņa strādātu ar snovbordistiem, E. Lansmanis – ar frīstaila 
slēpotājiem. Informē par nākamās sezonas plāniem. Ja viss izdosies, jau šajā sezonā 
varētu rīkot divas sacensības jauniešiem līdz 18 g.v. Šobrīd tiek domāts par sacensību 
formātu. Vienas no sacensībām varētu būt februārī - plāno aprunāties ar J. Titovu no LOK 
par frīstaila slēpotāju dalību Ērgļu olimpiādē – ja var paspēt iekļaut programmā, tad rīkot 
sacensības, ja nē, rīkot vismaz paraugdemonstrējumus. 

G. Čivčs ierosina plānotajiem pasākumiem sagatavot provizorisko tāmi un datumus.

NOLEMJ:

2.1. pieņemt zināšanai E. Lansmaņa sniegto informāciju par frīstaila slēpošanu un 
snovbordu.

Par Pret Atturas
4 0 0

3. Izteicās: V. Brīze, A. Raugulis, D. Doršs, L. Liniņa, G. Čivčs

V. Brīze lūdz A. Raugulim esošo biedru LSF sarakstu. 

A. Raugulis informē, ka dažu kalnu slēpošanas klubu biedru maksas šobrīd vēl tiek 
precizētas. 

NOLEMJ:

3.1. jautājumu par LSF biedriem izskatīt LSF valdes sēdē 2017. gada 12. septembrī plkst. 
14:00. 

Par Pret Atturas
3 0 0

4. Izteicās: V. Brīze, G. Čivčs, A. Raugulis

V. Brīze informē, ka pats uz LSFP kopsapulci netiek. Viņš deleģē dalībai LSFP kopsapulcē A. 
Rauguli. Ierosina piedalīties arī G. Čivčam.

NOLEMJ:

4.1. dalībai LSFP ārkārtas kopsapulcē 2017. gada 14. septembrī deleģēt LSF 
ģenerālsekretāru A. Rauguli un viceprezidentu G. Čivču.

Par Pret Atturas
3 0 0

5. Izteicās: D. Doršs

D. Doršs informē, ka iepriekšējā kalnu slēpošanas darba komisijas sanāksmē apstiprināti 
kalnu slēpošanas protokoli 2017./2018. g. sezonai, kas jāapstiprina valdē un jāpublicē LSF 
mājas lapā.

NOLEMJ:

5.1. apstiprināt un publicēt LSF mājas lapā www.infoski.lv sekojošus kalnu slēpošanas 
sacensību nolikumus 2017./2018. g. sezonai:
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5.1.1. Latvijas Kausa sacensību nolikums kalnu slēpošanā jauniešiem un meistaru 
grupai;
5.1.2. Latvijas Kausa sacensību nolikums kalnu slēpošanā pieaugušajiem un 
junioriem;
5.1.3. Latvijas Čempionāts kalnu slēpošanā 2018 sacensību nolikums;
5.1.4. Baltic Cup 2017/2018 alpine ski competition rules;
5.1.5. Kalnu slēpošanas ranga sistēmas nolikums.

Par Pret Atturas
3 0 0

6. Izteicās: A. Raugulis, D. Doršs, V. Brīze

A. Raugulis informē, ka līdz 22. septembrim uz FIS jāsūta pieteikums FIS brīvajām treniņu 
dienām. Šosezon piešķirtas 40 treniņu dienas, kas jāsadala starp kalnu slēpošanu, distanču 
slēpošanu, un tramplīnu / Ziemeļu divcīņu. 

D. Doršs informē, ka gribētu pieteikties uz visām 40 dienām.

NOLEMJ:

6.1. ievērojot to, ka iepriekšējā, 2016./2017. gada sezonā, FIS brīvās treniņu dienas tika 
piešķirtas distanču slēpošanai un tramplīnlēkšanai/Ziemeļu divcīņai (izmantoja tikai 
tramplīnlēcēji), savukārt, kalnu slēpotāji no FIS brīvajām treniņu dienām atteicās, 
2017./2018. gadā visas brīvās 40 treniņu dienas piešķirt kalnu slēpošanai.

Par Pret Atturas
3 0 0

7. 

7.1. Izteicās: D. Doršs

D. Doršs informē par šīrīta tikšanos ar dizaineri Bruno Bīrmani par Olimpisko starta formu 
dizainu, kā arī šādu dizainu finansējumu. 

Sapulce beidzas plkst. 13:10.

LSF Prezidents Vairis Brīze

LSF Viceprezidents Guntis Čivčs

LSF Valdes loceklis Dinārs Doršs

LSF Valdes loceklis Einārs Lansmanis

Protokolēja  Laura Šķibuste


